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Privind aprobarea pRocESULUI VERBAL al sedintei ordinare din
data de 22.03.20rg a consiliului local al comunei saniob

Avand in vedere prevederile art.42, alin.5 din Legea nr.2r5/200r
administratia publica locala, cu modificarile si completarile ulterioare,

Consiliul local al comunei Saniob,

HOTARASTE:

Art.l. Se aproba PROCESUL VERBAL
22.03.2018 a Consiliului local al comunei Saniob.
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ROMANIA
JIIDETUL BIHOR
CONSILIUL LOCAL AL COMUI{EI SANIOB
Nr.646 122.03.2018

PROC ES VERBAL

Incheiat a2i22.03.2018 in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei Saniob, stabilita
prin dispozitia primarului nr.44115.03.2018, sedinta care a avut loc la sediul administrativ al
acestei institutii publice, ora 1 1.00.

Laprezenta sedinta au participat urmatorii consilieri: Zatyko Jacint -viceprimar, Zatyko
Stefon-Adalbert, Kiss Istvan-Matyas, Laszlo Sandor, Buzas loan-Nicolaie, Erdei Danut-Eugen,
Torok lanos, Torok Emeric, Ungur Andrei-Ioan.

A absentat motivat un consilier (fiind internat in spital): dl Kiss Stefan-Alexandru.
Au participat de drept: D-ul Molnar Joaef - primar gi d-na Mela Maria-Elena -

secretar .

S-a constatat ca sedinta este statutari, particip0nd 9 consilieri locali din totalul de 10

consilieri in functie.
ORDIITIEA DE ZI:

D-l Ungur Andrei-Ioan - presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a preluat conducerea

gedinfei.qi a supus spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob, Ordinea de zi a sedintei ordinare,
la care i-a dat citire:

1. Aprobarea ordiniide zi.

2. Apro-barea procesuiui verbai al gedinlei ordinare din data tie 16.02.2018

3. Proiect de hotarare privind modificarea contribufiei Comunei Saniob pentru

funcfionarea compartimentului de audit intern infiinfat in cadrul Filialei Jude{ene BIIIOR a
Asocia{iei Comunelor din Romflnia.
4. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de incheiere a exercifiului bugetar al

comunei Saniob pentru anul2017.
5. Proiect de hotarare privind aprobarea cesionirii qi a formei contractului de cesiune

privitor la Contractul de inchiriere nr. 8l20ll.
6. Proiect de hotarare privind susfinerea financiari a activiti{ii Asociatiei Club Sportiv

"PROGRESUL S$IIOB - SZENTJOBBI IIALADAS", in anul2018.

7. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de analiza si acoperire a riscurilor in
domeniul situaliilor de urgenta,la nivelul comunei Saniob, judetul Bihor.
8. Proiect de hotlrflre privind aprobarea Planului de asigurare cu resurse umane,

materiale gi frnanciare necesare pentru gestionarea situa{iilor de urgenfi.
9, Proiect de hotirAre privind aprobarea acordului prealabil pentru infiintarea unui
ceitru de permanenta in comuna SAniob.

10. Proiect de hotarare privind prezentarea RAPORTULII PRIMARULUI DE
II\-FORIi{ARE PRTWND STAREA ECONOMICA, SOCIALA SI DE MEDIU A
COMUNEI SAI\'IOB PE A}[UL 2017.

11. Proiect de hotarare privind aprobarea Raportului primarului comunei Saniob privind
situatia gestionarii bunurilor si inventarierea patrimoniului comunei la sfarsitul anului
2017.

12. Proiect de hotarare privind prezentarea rapoartelor de activitate pe anul 2017 ale
viceprimarului si consilierilor locali din comuna Saniob.

Dl. Ungur Andrei-Ioan , presedintele de sedin{6 supune la vot proiectul de hot[r0re privind aprobarea



ordinii de zi, cu modificarea ca punctul 9 si fie dezbitut ultimul, av6nd in vedere ci trebuie sd vini d-nele

doctor la discufii. Astfel a fost adoptati Hotararea nr.15, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0

abtineri.

La punctul doi din ordinea de zi, d-na secretar a pus la dispozitia consilierilor locali procesul

verbal al sedintei ordinare din 16.02.2018 pe care, presedintele de sedinta l-a supus spre aprobarea

Consiliului local .

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 9 voturi pentru, 0 impotriv[ qi 0 abtineri, adoptandu-se

Hotararea nr.16.

La punctul trei din ordinea de zi, Proiect de hotirAre privind modificarea contribufiei

Comunei Saniob pentru func{ionarea compartimentului de audit intern infiinfat in cadrul Filialei

Judetene BIIIOR a Asocialiei Comunelor din RomAnia, d-l primar prezint[ raportul de specialitate qi

proiectul de hotlrdre.

Dl Ungur Andrei-Ioan, presedintele de sedin!6, invitl la disculii'
Ol Zityko Stefan aratd cd materialul a fost studiat in comisie 9i nu sunt observalii sau

comentarii.
dl. Pregedinte Ungur Andrei-Ioan supune la vot proiectul de hotir6re, punctul trei al ordinii de

zi, adoptandu-se Ilotararea nr.77 rcu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea contului de

incheiere a exercifiului bugetar al comunei Saniob pentru anul 2017, d-l primar prezintd raportul de

specialitate qi proiectul de hotirAre.

Dl Ungur Andrelloan, presedintele de sedinj[, invit[ la discutii'
Ol Zityko Stefan aratd cd materialul a fost studiat in comisie qi nu sunt observalii sau

comentarii.
dl. Preqedinte Ungur Andrei-Ioan supune la vot proiectul de hotlrdre, punctul patru al ordinii de

zi, adoptandu-se Ilotararea nr.18, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul cinci din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea cesionlrii qi a

formei contractului de cesiune privitor la Contractul de inchiriere nr. 8/2011, d-l primar prezintd

raportul de specialitate qi proiectul de hotdrdre.

Dl primar aratd c[ amflndou6 p5(ile s-au prezentat la disculii la primirie, fiind op{iunea fiecdrei

p[r!i. in aceste condi{ii, sper[ s[ avem un serviciu stomatologic mai bine pus la punct 9i sd func]ioneze

regulat.

Dl Ungur Andrei-Ioan, presedintele de sedin![, invitd la disculii'
Ol Zityko Stefan arat6, cd materialul a fost studiat in comisie gi nu sunt observalii sau

comentarii.
, d1. Preqedinte Ungur Andrei-Ioan supune la vot proiectul de hotIrAre, punctul cinci al ordinii de

zi, adoptandu-se Ilotararea nr.19, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul gase din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind sus{inerea financiari a activiti{ii
Asociatiei"'Ctub Sportiv *PROGRESIIL SIMOB - SZENTJOBBI HALADAS", in anul 2018, d-l

viceprimaf Zatyko 1acint prezintd raportul de specialitate qi proiectul de hotirAre qi arat[ c[ aceast[

asociafie sportivd func{ioneaz[, a ob{inut qi rezultate in anul trecut .

Dl Ungur Andrei-Ioan, presedintele de sedinf6, invit[ la disculii'
Dl Buzas Ioan-Nicolaie face observafia cI pentru Clubul sportiv sunt bani, iar pentru reabilitare

C[min cultural Ei Ecoala Sfdrnag nu sunt bani.

Dl Kiss Istvan Matyas aratd cL, din privinla lui, echipa de fotbal merge destul de biniqor, avem 9i

suporteri qi meritd sus,tinutl.' 
Di viceprimar, face anunlul cd Clubul sporti.r, in data de 14.04. va fi gazda unui eveniment cu

concurs de pinpong, gah gi c6rli dejoc, pentru care to{i consilieri sunt invita}i s[ fac[ echipe.

Dl primar are rugdmintea gi doregte s[ fie luat in considerare faptul ci in cursul anului intre]inerea

se va face din bugetul local sau dac[ doresc si le amestece, nu are nimic impotrivl gi al doilea lucru, de care



dorege s6 se {ini cont, este ca terenul de fotbal s[ fie disponibil in data de 3 iunie pentru ziua copiilot, data

Oe tS-tg august cdnd va fr zitacomunei sau Sf. Stefan qi a treia datl in 8-9 septembrie cAnd va fi Bulciucul.

Deci, acestJtrei duminici s[ fie liber terenul, acolo este scena, nu este posibilitate pentru spajiu mai mare in

altiparte qi vrem ca populafia din comun6, copiii, bunicii, plrinlii s5 poat[ sd iasl in centrul comunei pentru

divertisment qi pentru evenimentele respective.
Dl viceprim ar, aratilci dacl sunt programate meciuri in zilele respective, nu au cum s[ le modifice.

Dl primar aratd cd meciurile se pot juca qi pe terenurile de fotbal ale altor localititi. A ficut o

rugiminte in numele cet6lenilor gi copiilor din comun6.

Nu se mai inscrie nimeni la disculii.
Dt. Ungur Andrei-Ioan, presedintele de sedinf[ supune la vot proiectul de hot[rdre, punctul sase din

ordinea de zil adoptandu-se Hotararea nr.20 cu 8 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri din parte

dJui BuzaE Ioan-Nicolaie.

La punctul gapte din ordinea de zi, Proiect de hotarare aprobatet Planului de analiza si

acopefire a riscurilor in domeniul situaliilor de urgenta,la nivelul comunei Saniob, judeful Bihor, d-l

primar prezintdraportul de specialitate gi proiectul de hotlrdre.

Dl Ungur Andrei-Ioan, presedintele de sedint6, inviti la disculii.
Ol Zatyko Stefan Adalbert, arati cd au studiat materialul gi l-au discutat cu dl inspector Kuin

Nagy Lorant.
Nu se mai inscrie nimeni la discufii.

Dl. Ungur Andrei-Ioan, presedintele de sedint6, supune la vot a proiectul de hotirAre, punctul sapte

din ordinea di zi, adoptandu-se Hotararea nr.21 cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri.

La punctul opt din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de asigurare cu

resurse'umane, materiale qi financiare necesare pentru gestionarea situa{iilor de urgen{i, dJ primar

prezinti,raportui de speciaiitate;i proiecful de hoi6r6re '

Dl Ungu.r Andrei-Ioan, presedintele de sedinf6, invit[ la disculii.
Nu se inscrie nimeni la discu{ii.

Dl. Ungur Andrei-Ioan, presedintele de sedinf6, supune la vot a proiectul de hot6r6re, punctul opt din

ordinea de zi, adoptandu-se I{otararea nr.22 cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri.

La urmdtoarele puncte sunt prezentate RAPORTUL PfuIMARULUI DE INFORMARE PRIWND

STAHEA ECONOMITA, SOCIALA SI DE MEDIa A COMaNEI SANIOB PE ANUL 2017, &tpd care

Raportul primarului comunei Saniob privind situatia gestionarii bunurilor si inventarierea

patrimoniului comunei la sfarsitul anului 2017 qi Rapoartele de activitate pe anul 2017 ale

viceprimarului si consilierilor locali din comuna Saniob.
S-a luat act de fiecare raport gi au rezultat hotarflrea nr.23. hotirirea nr.24 si hotlrffrea nr.25.

in contextul prezentdrii Raportului, dl primar face o parantezd cu privire la drumul DCZA Cenaloq

pentru care neoficiil a aflat ce se fac demersuri pentru trecerea acestuia la Consiliul Judelean gi atrage

atenfia cI pentru drumul respectiv exist[ un proiect de uniune eligibil, cu cel mai mare punctaj din judef qi

care are toate gansel e, ca la lesiunea din iunie, s[ primeasc[ finanlare. De aceea, consider[ c[ nu meriti ca

acum s[ fie aruncat un proiect in aer, pentru a recategoriza un drum.

Referitor la construirea After School, proieet pentru care avem semnatd finanlarea, in momentul

de fa![ toate docurnentele sunt ia Satu Mare, urmeaz6 sd se pregdteasc[ licitafia. Avem qi un proiect depls

prin Gal Bihor pentru achizilionare utilaje qi tractor qi un proiect pentru reabilitarea cbminelor culturale din
'Ciuhoi 

gi Cenalo;, pentru care am avut control pe teren. Deci, avem 4 proiecte de infrastructurd in depuse la

UE Ei un proiect'mdi mare la mediu, canalizarea care este in lucru 9i cu care am ajuns s[ fie executat cam

70o/o, cari ptrtea s[ fie ;i terminat dac[ firma lucra, dar nu din vina sa SC MARCONS a falimentat.

Dl primar, m ai atrage aten(ia consilierilor locali, avdnd in vedere cd vine primivara, sd anunle,

in cazul in care descoperi c[ unele persoane mai arunci gunoaie pe qanfuri, terenuri agricole, etc. Putem

spune c[ aproape lunai comuna pllteqte in jur de 800-900 lei pentru salubrizarea spa{iului public, ceea ce

este mult, uOrrut intr-un an. qi oamenii plAt.sc de 5 ori mai mult dec6t acum doi ani gi pentru asta ar trebui

si foloseascl tomberoanele gi sI fie mult mai responsabili.

Dl Zatyko Stefan Adalbert, in urma prezent[rii Rapoartelor primarului, face obs_ervafia 
^c[ 

in

principiu ceea ce a citit primarul este ok, dar este foarte pulin pentru activitatea sa de primar, lipsesc foarte

multe, iar pentru indemnizalia pe care o primegte ar trebui s[ raporteze Consiliului cel pufin o dat6 p. u: o
J



informare privind starea comunei, stafea civili, activitd{ile culturale, etc., caxe toate lipsesc, chiar qi valorile,

ce s-a investit, ce este in buget, etc.

Dl primar, pentru aceste considerente, aratd c[, pentru a nu pierde timpul cu citirea unor

capitole, le-a prizentat mai succint, dar dac[ a$a se doregte, el va citi mot-a-mo toate capitolele din Raport.

Sunt 6'pagini, in care sunt cuprinse toate problemele pe care le-ali menlionat. Pot spune c[ in cei

doisprezlcJ ani cdt a,ti fost primar, niciodat[ nu au fost, deodat[, patru proiecte de uniune, finalizate qi

depuse, din care o parte cAqtigate gi o parte pentru care urlneaz[ sd primim rezultatele. Iar indemnizalia pe

care o primim a stabilit-o statul gi muncim pentru ea.

Dl Zatyko Stefan precizeazl c6 proiectele sunt doar depuse nu 9i cdqtigate, iar pentru

canalizarc, proiect inceput cu 6 ani in urm[ gi care nu s-a ftnalizat nici in ptezent, nu ne-afi dat nici un

raport privind starea lucrlrilor propriu-zise, a investiliilor, situalii pe care noi trebuie si le comunicim qi

..ta,t"rilor. Acum ali spus c[ a venit o alti firmi care subcontracteazd lucrarea, care firm6?

Dl primar, aratl c[ nu este nici o documenta]ie privitor la noua firm[, nu a semnat inc[ nici un

contract. Iar toate situafiile pe care le-ali cerut, sunt de fapt cuprinse in Raport. Vreau sd ptecizez c[ oricui,

in orice moment gi la orice intrebare pot s[ rlspund, inclusiv referitor la orice sume qi valori qi in dou[

minute v[ aduc dosarul care cuprinde centralizator pentru toate categoriile de lucriri de canalizare.

- Vreau si arat c[ proiectul cu canalizarea l-am moqtenit, proiect de UDMR semnat de fostul

primar gi ministrul Borbely, din care eu nu am v[2t nici un ban, nu am luat gi nu am delapidat de la
^SC 

Marconst, iar banii carl 
".ug 

destinali s-au dus ?n alt[ parte, se gtie foarte bine. De aceea Chi;lazul,

aqa cum a fost prezentat;i la televizor, are realizat din lucrare doar 20 qi ceva la suti. Totuqi, ?n

condiliile care sunt, noi avem 70%o rcalizat, mai sunt doar stafiile de pompare, care in trei luni s-ar

putea face, numai sE fie bani. Se poate vedea dupi delegafii, de 5 ori am fost la Bucureqti numai pentru

ir.r*"u respectiv1, qi nu din vina mea nu s-a ftcut lucrarea. De ce a venit numai o singurb firmi la
licitalie? Pentru cd scria pe ea Marconst ?

Dl Zatyko Stefan, arat[ c[ disculiile se degenere azd, el a cerut doar un raport pe care nici acum

nu l-a primit si nu e cazul si i se predea lecfii. Dacd el nu se pricepe, o s[ cheme, pe cineva care se pricepe.' 
Di primar aratd cL se poate aduce pe oricine, oricum lucrarea a fost verificatl aminunfit de

a,,-+^^ ,{o (-nnhrri Tqr oini nrrfcm ci int..im o.i in alfe r'liscrrtii nieqnfc leoaf de nrnblemele pe eafe le-aliuuiLEa uii LUiiLuii. lai aTvt) Pulviii oo iriLiuii.

frcut, dar eu zic s6 ne oPrim aici'
Dl Zatyko Siefan aratd cd lucrarea nu este ftcuti de calitate, unele c[mine se demoleazd,in akd'

parte iese apa, nu qtiu cum au fost recepfionate aceste lucrdri.
Dl pregedinte de gedinli Ungur Andrei-Ioan propune si se treaci la urm6torul punct, de fapt la

punctul 9, dacddoamnele doctor au venit, dar, intre timp propune o mici partzd.

$edinla se reia, d-na dr. Erdei Daniela-Simona Ei dr. Takacs Erika-Noemi sunt prezente.

Dl pregedinte de qedin!6 Ungur Andrei-Ioan citegte denumirea proiectului de hotlrdre, Proiect

de hotdrdre priv,ind aprobarea acordului prealabil pentru infiintarea unui centru de permanenta in

comuna Sdniob, gi datoritl faptului ci sunt doui cereri Ei fiecare solicitl infiin{area unui Centru de

permanenf[ in localit[fi diferite, propune ca doamnele doctor s[-;i prezinte fiecare punctul de vedere.

D-na dr. Takacs Erika-Noemi, medic de familie in localitatea Sdniob, atatd cd doreqte sE

deschid6 Centrul de permanenf6 in localitatea Sdniob. tntre timp a studiat legislafia, mai lucreaz[ 9i la alte

centre qi a v6zut cum st[ treaba qi, din acest motiv, afirmd cI este de acord si deschidl Centru de

permanenli in satul Sdniob numai prin Prim6ria Sdniob, adicd s[ fie amenajat gi suslinut financiar de

primdrie. Asta inseamni amenajarea spa{iului, asigurarea dol[rilor minimale, .asiguralea pysolalului
auxiliar, asigurarea utilit61i1or. Singur[, nu poate s[ suporte toate aceste cheltuieli, deoarece-pentru ea

inseamn[ mult prea mult.
D1-Zatyko Stefan arat1 cd, Consiliul local poate s[ finan{eze aceste dotlri, dar noi nu putem sd

incas[m de la Ministerul S6n[t6lii bani pentru plata personalului medical.

D-na dr.Erdei Daniela-Simona, arutd cd doregte si deschidi Centrul de permanen{l pentru

singurul motiv c6 in localitatea Cenalog, unde are un numir de 360 pacienli, degi are concesionat un spa{iu

de 
-la 

prim[rie, nu primeqte autorizalie de funclionare. Aceasta este singura modalitate, posibili, de a

funcliona legal in localitatea Cenalog. Este dispus[ s[ deschid[ fEr[ nici un sprijin, sI investeascl personal.' 
bt primar aratd cd Centrul de permanenfl trebuie si funcfioneze in centrul de comuni, aqa cum

a funclionat gi la Ciuhoi, cdnd era comuna la Ciuhoi qi, degi comuna s-a mutat la Siniob, a avut inlelegerea

s[ nu mute Centrul de permanen,tS, deoarece medicii, care l-au infiinlat, au investit acolo:

Dl Ungur Andrei intreab[: care ar fi problema ca Centrul de permanenp s[ fie in Cenaloq.

4



" Dl primar aratl, cd Centrul de permanenld este pentru comunS, pentru toli cetSlenii din comunl

;i este o urgenp. Dacd ar fi si iegim in stradi qi sI ?ntreb[m Sdniobul, unde sunt peste 1200 pacien{i, 9i

biuhoiol, exclusiv Cenalog qi SfErnas, unde credeli c[ ar opta populafia? Eu sus{in la S6niob. D-voastri de

aceea sunte.ti aleqi ca si susfine{i votanfii, suntefi cei care decidefi, pentru cd eu nu pot decide, eu nu pot

decit vorbi. Mulfumesc!
Dl Zatyko Jacint, intreabd pe d-na dr.Erdei, daci bine a inleles, ci ea doregte s[ deschid[ fErd

sprijin fina:rciar?
d-na dr.Erdei afirm[ cE se poate spune gi aqa pe motiv ci mai are un Centru de permanenli qi la

Chi;laz, unde dispune de toate dotlrile ;i aparatele necesare.

Dl Zatyko Stefan aratd c6.,la fel ca qi cu alte ocazii, d-na dr. Erdei intotdeauna ne pune in
situalii picante gi dificile. Nu era cazul si venili amdndou[ in fa{a noastr[, era mult mai bine dacd ali fi avut

inilial o colaborare gi o in{elegere cu un rezultat, ca si nu ne punefi in dificultate. Binenleles, aga cum a

prezentatdl primar situalia, este vorba de interese politice. Eu sper sl putem rezolva situalia 9i s[ nu intrim
in conflicte politice care sunt create qi agreate. Dar, deocamdatl nu qtiu solu{ii.

D-na dr. Erdei arat[ c[ trebuie doar si se emiti o hot6r6re de Consiliu local pentru aprobarea

unui acord prealabil. La fel de bine poate exista posibilitatea ca la nivel de DSP sd nu se dea drumul, pentru

c[ la nivel de judeful Bihor existl 34 de Centre de permanen{[. D-voastri ca gi consilieri punefi in balanp

ambele situalii qi decidefi cum considerali cd este mai bine.
DlZatyko Stefan solicitd d-lui preqedinte de gedin,tn o scurti patzdpentru deliberare.

Dl primar, inainte de a delibera consilierii, doreEte s6 mai precizeze unele aspecte: dac[ se

deschide in Sdniob, Centrul de permanen![ va fi in centrui Comunei, in complexul medical, unde avem 9i

cabinet medical, stomatologie, farmacie, incdlzire centrali investitd de CMI, dar recuperat din banii

comunei, 1200 de pacienfi. Pe l6ng[ asta avem cabinet gi la CenaloE, dar cu totul altl categorie. Eu zic si
decidefl Ei sd fie o decizie bun[, chiar daci amAna{i o o16 sau doud, dar si fie ast[zi, pentru c[ e necesar.

Poate, gpm a zis d-na Erdei, n-o s[ avem deloc, dar noi si facem tot posibilul.
Dl Zatyko Stefan precizeazd cI din privin{a UDMR ei sunt 100% pentru a se deschide Centrul

de permanenl[ in localitatea Sdniob, pentru c[ 9i ei sunt locali ;i patrioli.- 
Dl. Ungur Andrei-loan, presedintele de sedin!5, propune, dacl nu mai sunt alte obieclii sE se

treac6 la vot.
d-na secretar aten(ioneaz[ c[ d-l Erdei Ddnu! nu va participa la vot, intrucdt este in conflict de

interese.
Se procedeaz[ la vot pentru situalia in care Centrul de permanenli s[ fie in Cenalo;. Astfel au

rezultat4 voturi pentru (Buzas Ioan-Nicolaie, Torok Ianos, Torok Emeric, Ungur Andrei-Ioan), 3 ablineri

(Zatyko Jacint, Zatyko Stefan-Adalbert, Kiss Istvan-Matyas )gi 1 vot impotriv[ (Laszlo Sandor).

Se procedeazd la vot pentru situalia in care Centrul de permanenfi s[ fie in S6niob. Astfel au

rezultat 4 voturi pentru (Zatyko Jacint, Zatyko Stefan-Adalbert, Kiss Istvan-Matyas qi Laszlo Sandor ) 9i 4

voturi impotrivd (Buzas Ioan-Nicolaie, Torok Ianos, Torok Emeric, Ungur Andrei-Ioan).

Se constat[ c[ nu exist[ majoritate de voturi pentru nici una dintre situa]ii, astfel proiectul de

hot6rdre va fi reluat gedinfa urmitoare.
La diverse:

Dl Erdei D[nu! atrage atenlia asupra faptului c[, din cauzd cdpodul de metal care face leg[tura

cu plgunea, a fost sustras acum c61iva ani de numilii Belteghi Cornel gi Matei Carol, s-a adunat mult[ ap6,

care nu se poate scurge. Ar trebui slpat un pic cu buldoexcavatorul.
Dl primar aratd cd va trimite muncitorul cu buldoexcavatorul sI rezolve problema c6t ma!

repede.
Dl Kiss Istvan Matyas aduce in discu{ie problema cu cei 1000 puiefi de stejar roqu, pe care

Ocolul Silvic S[cueni ii pune gratuit la dispozilia fiecirei primlrii gi propune sI se fac[ o repartizate a

acestora pe sate, adicd consilierii, reprezentanfi ai fiec[rui sat, s[ faci un necesar pentru satul respectiv.

Alte probleme, nu s-au mai discutat.
D-l Dl. Ungur Andrei-Ioan - presedintele de sedinta:

- Declar sedin{a incheiata. V[ mullumesc!


